
Зијад Јагодић 

1. Питања постављена Савјету министара БиХ:  

1. ''Шта је до сада конкретно учињено из Стратегије комуникација Савјета 

министара БиХ у погледу постављених општих, интерних и екстерних 

циљева комуникације? 

2. Шта је од 2011. године до данас Савјет министара БиХ учинио из Стратегије 

развоја науке БиХ (2012-2015) у погледу: 

a) обезбјеђења водеће улоге науке и технологије као фактора дугорочног 

развоја земље, кроз консензус свих доносилаца одлука у смислу да развој 

науке представља општи интерес; 

б)  повећања финансијских издвајања јавног и приватног сектора у БиХ за 

област  

     науке и технологије, на основу краткорочно и дугорочно дефинисаних  

     приоритета и планова, као и осигурање континуиране подршке 

иновативности и  

     трансфера технологија; 

                 ц)   већег учешћа истраживача и институција БиХ у европској 

научноистраживачкој 

                       мрежи и Европском истраживачком простору (ЕРА); 

                 д)   изградње новог система високог образовања и његовог оспособљавања за  

                       компетентан научноистраживачки рад, с циљем обезбјеђења нове 

генерације  

                       научника и усавршавања постојећих научноистраживачких кадрова; 

                 е)   обезбјеђењу приступа електронским научним базама података, увезивању  

                        књижничког система, подршке јачања домаћих научних часописа, 

успостављања  

                       базе података научних радника и институција; 

                 ф)  развоја истраживачке инфраструктуре по међународним стандардима и 

                 г)   реинвестирања у индустријско истраживање у одређеном броју сектора?'' 

2. Питања постављена Савјету министара БиХ, ентитетским и кантоналним 

владама и влади Брчко Дистрикта: 

1. „Шта је до сада конкретно учињено на промоцији капиталних 

инвестиција и постизању максималних економских ефеката у 

запошљавању, унапређењу технологија и развоју БиХ?  

2. Шта је конкретно учињено на изградњи домаће привреде оспособљене за 

конкуренцију, како на домаћем тако и на међународном те тржишту ЕУ?“ 

3. Питање постављено Министарству спољне трговине и економских односа БиХ, 

Министарству пољопривреде, шумарства и водопривреде Републике Српске, 

Федералном министарству пољопривреде, водопривреде и шумарства,  Агенцији 

за безбједност хране БиХ, Федералној управи за инспекцијске послове, 

Републичкој управи за инспекцијске послове – Инспекторату Републике Српске, 

Инспекторату Брчко Дистрикта, Министарству пољопривреде, шумарства и 

водопривреде Херцеговачко-неретванског кантона, Министарству 

водопривреде, пољопривреде и шумарства Посавског кантона и кантоналним 

управним инспекцијама у Федерацији БиХ – „Да ли је на простору БиХ дошло 

до увоза и промета генетски модификованог кукуруза типа SmartStax америчке 

компаније Monsanto?“ 

4. Питање постављено Агенцији за приватизацију у Федерацији БиХ, 

Инвестиционо-развојној банци Републике Српске, кантоналним агенцијама за 

приватизацију и Канцеларији за приватизацију Брчко Дистрикта – „Који купци и 



која предузећа (д.о.о. и д.д.) из ваше надлежности нису испунили уговорене 

купопродајне обавезе (купопродајна цијена, инвестирање, задржавање 

постојећих и запошљавање нових радника и сл.) са 30. 08. 2012. године, шта је 

по том питању конкретно учињено укључујући и одговорност уговарача?“ 

 

 


